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 5.219.05 מתאריך מן המניין ישיבת מועצה פרוטוקולהנדון: 

 19:41(:הישיבה נמשכה ב)  במטולה 19:08בשעה  19.05.25 שלישיהישיבה התקיימה ביום  

 

 נוכחים:      משתתפים: 
 מ"שיוע  –עו"ד אפי קיזל    ראש המועצה –דוד אזולאי 

 גזבר -ליאור סרף              חבר מועצה  –אבי נדיב 
 ית מועצה מנכ"ל–ריקי רויזר ג'ינו                     חבר מועצה  –יונתן דיוויס 

                   חברת מועצה  –שרית אושרת 
  חבר מועצה –חגי רוזנבאום 

  חברת מועצה  –דנה בלאט 
  חברת מועצה –מיכל ברעם 

 היום:  על סדר

 נושא החינוך במטולה  .1

 רב"ש מטולה בעבר  –הקמת עמדה לזכרו של יוסף רוזנפלד ז"ל  .2

 ועדת השקעות  .3

 דיווחים שוטפים  .4

 מבקש להשאיר את נושא החינוך לסוף.  :דוד

 קמת עמדה לזכרו של יוסף רוזנפלד ז"ל ה

 וגם לאחר מכן ביום ראשון דוד דיבר עם אבי רוזנפלד על ההנצחה של אביו  2025ביום הזכרון 

נהרג שיוסף מכיוון  כי אין לזה סוף.  על אף שהוחלט לא להנציח במטולה ועדכן אותו במתוכנן. 

 .  מוגדר כחלל צה"להיחידי ש   הוא   במילוי תפקידו חושב שזה ראוי.

 נפטר בפתאומיות בראשון בלילה. הבן אבי 

 במליאה של כולם. היא  החלטה  והועדת הנצחה אין  דובר ש אבי:

ת תצפית כמו מפל התחנה. מול הבית של אמיר שושני בסוף הטיילת עמד  הקיםמציע ל  דוד:

 . לשים שלט ולעשות טקס בנוכחות המשפחה   תכנון הואה,  הדרומית

 ש. "צריך להדגיש למשפחה שלא רושמים את אבי ויעקב האחים. רק את הרב אבי:

 להקים עמדת הנצחה במיקום שנקבע אושר פ"א :חלטהה

 ועדת השקעות

שהועבר  2/20202היא ועדה מקצועית שממונה ומתפקדת על פי חוזר מנכ"ל הועדה : יועמ"ש 

לגזבר. הקובע כללים ומדיניות להשקעת עודפים זמניים שנצברו בקרנות הפיתוח ועודפים זמניים  

עובדי מועצה בעלי הכשרה מתאימה ע"פ   1-2חברים. היו"ר  גזבר  , 3-5אחרים.   הועדה מונה 

 נוספים ע"פ המלצת ראש המועצה.  1-2 המלצת הגזבר ועובד

 מציע את רוחה שחורי.   מ.מ. גזבר:
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 מציע את ריקי ג'ינו רויזר.    ראש הרשות:

 הוחלט למנות את רוחה שחורי מנהלת החשבונות וריקי ג'ינו רויזר מנכ"לית המועצה. 

   החלטה:

 חברים.  3ועדת השקעות בת 

 יו"ר גזבר ורוחה שחורי וריקי ג'ינו רויזר. 

 מאושר : פה אחד. 

 

 14.5.2025פרוטוקול ישיבה טלפונית מאישרור 

מחדש האישור למינוי דוד ראש המועצה כנציג בדירקטוריון של תאגיד הביוב והמים   יש לאשרר

 . התנור

 אושר פ"א  החלטה:

 חינוך 

 דוד:

 התכנות חינוכית לא יפתח בית ספר אם אין לו מדגיש כי 

 מקום אחר. מי שגר במטולה ירשם לבית הספר ולא באבל, 

 בישוב שאתה גר שם אתה לומד  אי אפשר לבטל אזורי רישום.

 כל אזור שומר על הילדים שלו. 

 .במידה ולא תהיה הרשמה, המועצה תסיע לבית ספר אחד שיוחלטרק 

 רוצה לדעת מינימום ילדים בכיתה.  מיכל:

 מראש להורים  ת חלופיתייורם המליץ לתת להורים תוכנאמרה ש

 ברגע שביולי תהיה הרשמה מדויקת יוחלט עם שלאיר ועם משרד החינוך מה עושים.  :דוד

 יוכל לקבל ילדים  משרד החינוך כרגע בודק איזה בית ספר 

 כיתה. רוצה לדעת של מי ההחלטה בנוגע לכמות ב יונתן: 

 שלאיר הפסיכולוג יורם  זה יהיה של משרד החינוך יחד עם   דוד:

 דיון עם משרד החינוך. ב שיהיה גםשמנו איש מקצוע בתחום החינוכי לכן 

 תכנות בסוף מאי ובתחילת יולי.יה, לבדוק  דוברנמשיך בתוכנית כפי ש

 . למועצה כדי להתקדם להביא הוא  . הרעיון שבוע שעבר ועדת חינוך ארוכותו דנו ב :אבי

   לאיזה בית ספר הולכים. , שידעו רשת בטחון להציג להורים  מבקשים

 בית ספר אחד. יחד ל ולדעת שהולכים  

 . תוכניתה מה ולתקשר להם   שיחה להורים עם המפקחת ועם דודביש צורך 

 .לפי כמות התלמידים משרד החינוך יגיד לאיזה בית ספרחשוב להבין ש

 שיפתח בית ספר היא לא גדולה. הסבירות   :חגי
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 לדים צריך מול משרד החינוך לאתר בית ספר כדי לתת להורים תשובה. י 47תחת הנחה שיש 

 ילדים חוזרים לאלטרנטיבה של הנדיב.  80בואז  עם זאת, להבין שאולי הכמות תגדל

 המספר יינתן ביולי. נכון ש

 דוד עם ההורים. שרית, דנה, יונתן ומיכל חושבים שצריכה להיות שיחה של 

 

 

 בהקדם  צריך להוציא איגרת להורים בשם ועדת חינוך:אבי

 איגרת להורים מחר.יוציא מנהל החינוך ו ישראלע עם "היה לי פ :דוד

 , ששם ההרשמה היא ושנה ולמעוןגנים צריך להתייחס גם ל

 יש ניסיון מול כפר יובל או בית הלל להביא אותם ללמוד במטולה. מציין ש

 ממליץ לחברי המועצה להיפגש עם רמי וישראל לבנות תוכנית ולקדם דברים.  דוד:

 – עדכונים ודיווחים שוטפים 

 דוד:

 יחסי ציבור 

 נדרוביץ עובדים מול משרד בן חורין אלכס

 אחרי המאבק בבגץ דובר שצריך לעשות שינוי כיוון. 

 מבחינת בטחון צה"ל פועל וזה נאמר בכל ראיון בתקשורת.

 . דוד ביקש להוציא כוחות צבא וסממנים צבאיים מהישוב91היה מפקד האוגדה שבוע שעבר 

 מזמינים את כולם לשבועות במטולה 

 עובדים על לפתוח עסקים. 

 פרויקטים בשיקום 

 הרחובות יהיו באבן ולא באספלט 

 המבואה נפגעה והוכרזה להריסה  - בית הכנסת

 הבא זה כבלי מתח ועמודים. במקביל התחיל פרויקט של הטמנת כבלי חשמל. השלב 

 משפצים את הטיילת מחורשת וויס עד הבית של אמיר שושני. 

 בעבודה  10,12,13כבישים 

 מחר מתחילים לפרוס סיבים אופטיים בצנרת שהניחו. השלב הבא זה פתיחת מקלטים מרחוק.

 שקל למטר לשנה  2.5חוק עזר לשמירה על מקסימום שניתן לגבות 

  ונדליזם, גניבות,זה עבור סייר שיסתובב, 

 מקדמים סייר עם שוטר קהילתי ובנוסף שמירה בשער בשעות הלילה 

 לעבוד ביום ראשון   ים פאמפטראק מתחיל

 חמ"ל אזרחי עוזר לשפץ את הגנים 
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 חברה כלכלית 

 תקנון אושר מחדש 

 נמצא במשרד הפנים לאישור 

 רוצים לקדם הרבה נושאים בעיקר בתחום התיירות 

 

 

 

 

 שוטפים עדכונים 

 פותחים את מועדון מופ"ת לקשישים בספריה כרגע  5.6 ב •

 בית ספר עגורים לא חוזר. במקומם תכנס מכינת גליל עליון  •

 לש"שקומה תחתונה משפצים           

 ועמותת אור. יחד עם עמותת תורנו  עובדים על הבאת משפחות חדשות  •

     ורצוי שחברי  13.6ב להעתיק מגורים לצפוןיהיה כנס חשיפה למשפחות צעירות שרוצות           

 המועצה יגיעו 

 פינוי בינוי פרויקט העם אאורה ישראל בשלישי הבא על  בזום יש פגישה •

 לחוזרים הביתה אפל מספקים עדיין הובלות וגם מתנדבים של לב אחד  •

 ' תלמידים יוצאים לקנדה מכיתה ח 6 •

 מהצבא לגבי הבטחון במטולה. יחה של התושבים עם גורם  תהיה שחשוב ש חברי המועצה:

 21:16בשעה   ננעלההישיבה  

 

 

 

 

 

 בכבוד רב,

 

__________                              ___________ 

 דוד     אזולאי                   ריקי ג'ינו רויזר        

 ראש המועצה                     ית מועצה  מנכ"ל  
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